

DIRECTIONS FOR USE: Plant-Prod MJ™ Spike (CaMg) fertilizer is recommended for use on all plants. For tender plants and outdoor applications in hot weather, use one half the recommended rate of application. Use warm water for fastest dissolving. Store in a cool, dry place.

For information on our complete Plant-Prod MJ™ product line and production program, please visit: <https://www.plantprod.com/water-soluble-fertilizers/plant-prod-MJ/>

All of the nutrients within Plant-Prod MJ™ Spike (CaMg) are available at a greater pH range due to the presence of EDTA chelating agent.

This product is not compatible with other Plant-Prod MJ™ products. Requirement and rate to be determined following water analysis. Please consult your sales representative for specific use instructions.

Mixing Instructions / Instructions de mélange			
ppm Calcium	ppm Magnesium / Magnésium	Plant-Prod MJ™ Spike (CaMg) (g / L)	E.C. (mmhos)
50	25	0.92	0.33
100	50	1.85	0.63
200	100	3.70	1.34



Plant-Prod MJ™ Spike (CaMg)

No Dye Added / aucun colorant ajouté

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMUM GARANTIE:

Calcium (Ca).....	5.4%
Magnesium / Magnésium (Mg).....	2.7%
EDTA (Chelating Agent) / (Agent Chélatant)	71.3%



Manufactured by | Fabriqué par :
Master Plant-Prod Inc.
314 Orenda Road, Brampton, Ontario, Canada L6T 1G1
www.PlantProd.com

© 2020 Master Plant-Prod Inc. All Rights Reserved. Tous Droits Réservés.
Plant-Prod and Plant-Prod MJ are registered trademarks of Master Plant-Prod Inc.
Plant-Prod et Plant-Prod MJ sont des marques déposées de Master Plant-Prod Inc.

Net Weight | Poids net : 10 kg

Lot #

12590
Printed in Canada

MODE D'EMPLOI : L'engrais Plant-Prod MJ™ Spike (CaMg) est recommandé pour usage sur toutes les plantes. Pour plantes tendres et l'extérieur par temps chaud, utiliser la moitié de la quantité recommandée. Utiliser de l'eau chaude pour une solubilité plus rapide. Entreposer dans un endroit frais et sec.

Pour obtenir de l'information sur notre gamme complète de produits et de production Plant-Prod MJ™, visitez : <https://www.plantprod.com/water-soluble-fertilizers/plant-prod-MJ/>

Tous les nutriments présents dans Plant-Prod MJ™ Spike (CaMg) sont disponibles à une plus grande gamme de pH en raison de la présence d'agent chélatant l'EDTA.

Ce produit n'est pas compatible avec d'autres produits Plant-Prod MJ™. Besoin et tarif à déterminer après analyse de l'eau. Veuillez consulter votre représentant des ventes pour des instructions d'utilisation spécifiques.

Water Soluble Fertilizer / Engrais hydrosoluble	
WARNING	ATTENTION
Hazard Statement(s): May form combustible dust concentrations in air.	Mention de(s) danger(s) : Peut former des concentrations de poussières combustibles dans l'air.
Master Plant-Prod Inc. 314 Orenda Rd, Brampton, ON L6T 1G1 905-793-8000	